



### **Mohamed DOUIDICH**

Director of the Observatory of the living conditions of the population, High Commission for Planning, Morocco

Mohamed Doudich is a Specialist in processing and analysis of socio-economic, author of a series of analysis and research on living standards, human development, social development and their measures.

His areas of interest include:

- Design and administration of household surveys on living conditions and housing and consumer spending, employment, family and budget
- Development of basic indicators and composite monitoring and evaluation of living standards, poverty and inequality,
- Elaboration of maps of poverty, human development and social development.

Mr. Doudich is State Engineer, Statistician-Economist, and INSEA 1980.

### **Mohamed DOUIDICH**

Directeur de l'Observatoire des conditions de vie de la population, Haut Commissariat au Plan, Maroc

Mohamed Doudich est spécialiste en traitement et analyse des données socio-économiques. Il est également auteur d'une série d'analyses et de recherches sur les niveaux de vie, du développement humain, du développement social et de leurs mesures.

Ses centres de recherche incluent :

- Conception et administration des enquêtes auprès des ménages sur les conditions de vie et de logement, les dépenses et la consommation, l'emploi, la famille et le budget
- Élaboration des indicateurs élémentaires et composites de suivi et d'évaluation des niveaux de vie, de la pauvreté et des inégalités,
- Élaboration des cartes de la pauvreté, du développement humain et du développement social.

M. Doudich est Ingénieur d'État, Statisticien-Économiste, INSEA 1980.